



Dr. Elias da Rocha Barros
SAO PAULO, BRAZIL

SAVE THE DATE!
MAY 31-JUNE 3, 2018
MONTREAL (QC)

RÉSERVEZ LA DATE!
DU 31 MAI AU 3 JUIN 2018
MONTRÉAL (QC)



7000, Côte-des-Neiges
Montréal (Québec)
H3S 2C1 Canada
Tel/Tél.: 514.738.6105
cpsscp1967@gmail.com
www.psyoanalysis.ca

CANADIAN PSYCHOANALYTIC SOCIETY

SOCIÉTÉ CANADIENNE DE PSYCHANALYSE

PRESENTS ITS 43RD ANNUAL CONGRESS
MAY 31-JUNE 3, 2018

PRÉSENTE LE 43^E CONGRÈS ANNUEL
DU 31 MAI AU 3 JUIN 2018

Symbol Formation & Transformation in Theory and Practice

La formation des symboles et les transformations en théorie et pratique

Doctor Elias da Rocha Barros is a psychoanalyst, training analyst and renowned international speaker from Sao Paolo, Brazil. He is the recipient of the Sigourney Award for significant contributions in the field of psychoanalysis, and is a pioneer in making the work of Melanie Klein and her followers known in South America.

Docteur Elias da Rocha Barros est psychanalyste, didacticien et conférencier de renommée internationale de Sao Paolo (Brésil). Il est récipiendaire du prix Sigourney pour ses contributions significatives dans le domaine de la psychanalyse, et il est un pionnier à faire connaître les œuvres de Mélanie Klein et ses adeptes en Amérique du Sud.

NEW FEATURES / NOUVEAUTÉS

Study/Working Groups on Trauma, Psychoanalytic Couples Therapy, the work of Bion, and the Psychoanalytic Study of Sibling Relations. This format will allow participants an in-depth exploration of analytic topics with senior psychoanalysts.

Groupes d'étude/de travail sur le traumatisme, thérapie de couple psychanalytique, les travaux de Bion, et l'analyse psychanalytique sur des relations entre frères et sœurs. Ce programme permettra à tous les participants d'examiner à profondeur des sujets analytiques avec des psychanalystes seniors.